
Referat fra bestyrelsesmøde i Børnenes Ø 
 

Dato: 31.01.22 

Tidsrum: 19.00 – 21.30 

Referent:  Click or tap here to enter text. 

Referat 

Navn: Tilstede: Fraværende: Navn: Tilstede: Fraværende:

Bestyrelse: Suppleanter:

Jesper Dolleris x ☐ Natasha Andersen ☐ x
Line Bönjesson x ☐ Amalie Bugge ☐ x

Kasper Hendrup x ☐ Ditte Sangill x ☐

Dinah S. Khatir x ☐ Bente Brink ☐ x
Anna Schröder x ☐

Leder: Personale:

Kirsten Vestergaard x ☐ Hanne F. Rasmussen x ☐

Mian Jensen x ☐

Punkt: Handling:

1. Økonomi

Resultatet for 2021 blev med et overskud på ca. 
DKK 17.000.   
BudgeUet for 2022 blev gennemgået og det ser 
fornuVigt ud for nuværende.



2. Fællesordning for eVermiddagsmad 

Line & Kasper er eVer yderligere dialog med 
Caféen, blevet enig om en pris på DKK 168 pr. 
barn pr. måned i 11 måneder om året. Der skal 
nu helt styr på hvordan betalingshåndteringen 
bliver, da deUe ellers kan give ekstra 
omkostninger. Umiddelbart er tanken, at man 
betaler for et halvt år ad gangen.Derudover må 
ins^tu^onen ikke håndtere disse ekstra penge, 
hvilket vil sige, at der også skal findes en løsning 
på hvem der opkræver pengene.  
Kirsten tager fat i en kontakt iV. hvordan deUe 
håndteres andre steder.  
Line & Kasper går i gang med at udarbejde et 
dokument ^l afstemningen blandt forældrene. 

3. Indkøb af el-ladcykler ^l ins^tu^onen 

Der er umiddelbart ikke noget nyt ang. el-
ladcykler. Der er jo blevet bevilget penge ^l én 
cykel og ellers ventes der på svar fra de sidste to 
ansøgninger, som er åbne endnu.  
Der blev snakket om, at det kunne være en idé at 
inddrage de lokale virksomheder iV. at de 
sponsorer nogle penge og så evt. kan få en 
reklame på cyklen. 

4. Etablering af gymnas^khold

Boldkassen er bes^lt, men ikke ankommet 
endnu - som desværre forventet.  
Kasper har umiddelbart ikke fået 
^lbagemeldinger på ansøgningerne. Så næste 
step bliver formodentlig et fundraising projekt. 

5. Covid-19

Der bliver brugt rig^g mange ressourcer på 
Covid-19 lige for ^den med opslag på AULA, 
udmeldinger ^l personale og forældre, osv. 
Derudover bliver medarbejderne ramt på deres 
arbejdsmiljø iV. især hjemsendelser af børn, 
bekymringer omkring den nærmeste frem^d 
med ophævede restrik^oner og hvad der skal 
ske, hvis rig^g meget personale bliver ramt (5 ud 
af 27 personaler har ind^l videre haV Covid-19). 
Der opfordres på det kraVigste, at både fravær 
(ferie, sygdom) og hente^der hele ^den er 
opdaterede på AULA. Det er meget vig^gt især 
for at fordele personalet i disse ^der og generelt 
er det et redskab som personalet bruger rig^g 
meget.  



6. Velkomstpjece

Anna har gennemgået velkomstpjecen og den 
ser i det store og hele rig^g fin ud. 
Informa^onen ang. tøj ^l de forskellige års^der 
bliver ^lføjet i teksgorm for at have al 
informa^on samlet et sted, men det bibeholdes 
også som et særskilt dokument, hvor det bliver 
nemt og overskueligt at se i punkgorm. 

7. Sukkerpoli^k
Der er blevet udarbejdet et dokument ang. 
sukkerpoli^k, som snarest bliver udsendt ^l alle 
forældre.

8. Parkering for ins^tu^onen

Dinah fremlægger udfordringen ang. ulovligt 
parkerede biler direkte foran indgangen af både 
ins^tu^onen og også Genera^onernes Hus. 
Kirsten kan meddele, at alle parkeringspladser 
lige ved ins^tu^onen bliver ^l korjdsparkering 
indenfor nærmeste frem^d (udover pladsen ^l 
bussen) og at der i samarbejde med 
driVspersonalet for Genera^onernes Hus 
alleredere i indeværende uge bliver sat skilte op 
lige ved indgangene. 

9. Fællespasning

Kirsten meddeler, at fællespasningen hen over 
julen har fungeret rig^g godt. Derudover har 
midtbyens dag^lbud indvilget i at gå sammen 
om en fællespasning med Børnenes Ø i hele 
2022 - det gælder de 3 dage før påske, fredag 
eVer Kris^ Himmelfart samt uge 29 og 30. 
Bestyrelsen er blevet enige om, at det ^lbud vil 
vi gerne tage imod og således vil der være 
fællespasning med midtbyens dag^lbud i disse 
perioder for 2022.  
På et ^dspunkt vil det nok også bliver Børnenes 
Ø’s “tur” ^l at holde åbent i en af disse lukke 
perioder. 

10. Årshjul
• Fastelavn bliver mandag den 28. februar 2022. 
• Foredraget med Anna Stald bliver den 19. maj 

2022.



11. Eventuelt

• Natasha har meldt sig ud af bestyrelsen som 
suppleant.  

• Der blev drøVet muligheder for at tage på 
længere ture med især børnehavebørnene. 
Lige nu er det ikke muligt for deUe, da der 
simpelthen er for langt - f.eks. ^l DOKK1, 
Risskov, og lign. 

12. Punkter ^l næste bestyrelsesmøde

• Bleer ^l børnehavebørn 
• Lur 
• Selvhjulpenhed (herunder især påklædning) 
• NedsæUelse af gruppe, som kigger og 

arrangerer nogle sommerarrangementer

13. Dato for næste bestyrelsesmøde Onsdag den 16. marts 2022


